
Dz-07.0021.1.36.2019  

Protokół nr 37/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 14 listopada 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny Filipiak. 

Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. W części posiedzenia 

udział wzięła również radna Marzena Garzeł – przewodnicząca Komisji Kultury RD VII. 

O godzinie 15.40, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 6 listopada 2019 r. 

2. Omówienie spraw organizacyjnych. 

3. Opiniowanie projektu uchwały, który będzie mógł być wprowadzony do porządku obrad 

sesji zwołanej na 19 listopada 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Przygotowanie projektu uchwały, który będzie mógł być wprowadzony do porządku obrad 

sesji zwołanej na 19 listopada 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 36. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 6 listopada 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Na wniosek pani radnej Marzeny Garzeł odbyła się dyskusja z udziałem członków zarządu na 

temat potrzeby poprawy funkcjonowania niektórych komisji merytorycznych jak również 

reprezentacji rady i zarządu w wydarzeniach kulturalnych i społecznych odbywających się na 

terenie dzielnicy. 

Jako możliwe rozwiązania zmierzające do optymalizacji pracy komisji rozważano połączenie 

dwóch komisji w jedną, bądź zmniejszenie składu osobowego komisji, w której występuje 

problem z zebraniem kworum. Sprawa ta zostanie przedstawiona na najbliższej sesji Rady 

Dzielnicy. 

Co do kwestii udziału przez radnych w różnych wydarzeniach, członkowie zarządu podkreślali, 

że ich zaangażowanie w działania na rzecz dzielnicy nie zawsze pozwala im na uczestniczenie 

we wszystkich lokalnych imprezach. Zgodzono się co do potrzeby poprawienia komunikacji 

w tym zakresie, tak aby można było ustalać rodzaj harmonogramu uczestnictwa 

poszczególnych członków zarządu w takich spotkaniach. 

Ad. 3. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały, zgłoszonym do porządku obrad sesji zwołanej na 

19 listopada 2019 roku, po czym przystąpił do jego opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Prusa w Krakowie (pismo znak ML-07.7123.790.2019.MS), 



przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych (druk nr 152) zreferował 

Szczęsny Filipiak. Zwrócił on również uwagę na błąd pisarski w uzasadnieniu do uchwały, 

polegający na wpisaniu nazwy ul. Mirowskiej w miejsce ul. Prusa. Przewodniczący 

zaproponował przygotowanie przez Zarząd poprawki do uchwały. Wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji, Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawkę, w brzmieniu: 

W uzasadnieniu do projektu uchwały w miejsce słów: „ul. Mirowskiej” wpisuje się słowa: 

„ul. Prusa”. 

Poprawka została poddana pod glosowanie i uchwalona jednomyślnie – 4 głosami za. 

Zarząd jednomyślnie – 4 głosami za uchwalił pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Ad. 4. 

Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd projektu uchwały w sprawie 

opinii dotyczącej koncepcji wyniesienia przejścia dla pieszych na ul. Jesionowej, po czym 

zreferował projekt. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej koncepcji wyniesienia przejścia dla pieszych na 

ul. Jesionowej  został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 153). 

Ad. 5. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 informacja Zarządu Dróg Miasta Krakowa na temat otwarcia ofert w prowadzonym 

postępowaniu przetargowym dotyczącym budowy miejsc postojowych przy 

ul. Kasztelańskiej – zapoznano się; informacja zostanie przekazana na sesji Rady Dzielnicy, 

 odpowiedź Zarządu Infrastruktury Sportowej w sprawie możliwości przyłączenia prądu 

trójfazowego do obsługi terenu przy ul. Korzeniaka 20 – zapoznano się; przewodniczący 

Szczęsny Filipiak poinformował, że ZIS zobowiązał się do sprawdzenia, czy obecnie 

funkcjonujące przyłącze energetyczne pozwala na korzystanie na obiektach z prądu 

o większej mocy, czy konieczne będzie inne rozwiązanie – informacja  w tej sprawie na być 

przekazana w styczniu 2020 r., 

 pismo mieszkańców w sprawie propozycji upamiętnienia faktu zamieszkiwania rodziny Jana 

Pawła II na terenie dzielnicy – zapoznano się; Zarząd rozważy przesłanie pisma do Komisji 

Kultury Rady Miasta Krakowa, celem ustosunkowania się do zgłoszonej propozycji.  

Ad. 6. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                    

            

       Szczęsny Filipiak 

 

 


